
Protokół nr XXXIV/2021 
 

Obrady Rady Gminy Michałowice rozpoczęto 1 czerwca 2021 o godz. 09:00, a zakończono o 

godz. 10:30 tego samego dnia. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył XXXV Sesję Rady Gminy Michałowice w dniu 1 czerwca 

2021 roku. Na wstępie przywitał Radnych, Sołtysów, pana Wójta Antoniego Rumian, pana 

Zastępcę Wójta Jarosława Sadowskiego, panią Skarbnik Agatę Krzyżak-Szotę oraz 

pozostałych pracowników Urzędu Gminy. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków, podjęte dziś uchwały będą prawomocne 

/załącznik nr 1 do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 
Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad /załącznik nr 2 do 

protokołu/: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Michałowice. 

4. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Michałowice. 



5. Debata nad Raportem o Stanie Gminy Michałowice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Michałowice za rok 

2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michałowice za 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 

finansowego Gminy Michałowice za rok 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 

Michałowice z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/217/2020 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 25 listopada 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Michałowice na lata 2021 

– 2025”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

14. Dyskusja wolne wnioski. 

15. Zamknięcie sesji. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Pan Wójt: prosiłbym o wprowadzenie do porządku obrad jeszcze jednego punktu, a 

mianowicie podjęcie uchwały  w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Michałowice. Jest to projekt uchwały, który wynika z 

postępowania prokuratorskiego, które jest prowadzone już od jakiegoś czasu, które 

kwestionuje nasze zapisy w dotychczasowych zasadach wynajmowania lokali, wynikające z 

warunków dostępności do tych lokali, którymi dysponujemy dla osób niepełnosprawnych. 

Jeśli Państwo wprowadzicie ten punkt do porządku obrad, proponuję, aby ten punkt 

wprowadzić jako punkt 12.  



Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne wprowadzenie dodatkowego punktu do  

porządku obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

Dodatkowy punkt został przyjęty. 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zmianami.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Michałowice. 

4. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Michałowice. 

5. Debata nad Raportem o Stanie Gminy Michałowice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Michałowice za rok 

2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michałowice za 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 

finansowego Gminy Michałowice za rok 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 

Michałowice z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2020. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/217/2020 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 25 listopada 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Michałowice na lata 2021 

– 2025”. 

12. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr XIV/100/2019 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 10 października 2019 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Michałowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

15. Dyskusja wolne wnioski. 

16. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne odczytany porządek obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa 

Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

Porządek obrad został przyjęty. 

 
Ad 3. Zatwierdzenie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Michałowice. 
 

         Pan Przewodniczący poinformowała, że protokół z XXXIV Sesji Rady Gminy Michałowice, 



był do wglądu i każdy mógł się z nim zapoznać. Poprosił o ewentualne zgłoszenie uwag do 

tego protokołu. 

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne zatwierdzenie 

protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy w Michałowicach. 

 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

Protokół został zatwierdzony. 

 
Ad 4. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Michałowice. 
 

Głos zabrał Pan Wójt. 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, od kilku lat przed udzieleniem absolutorium 

obowiązkiem wójta jest przedstawienie raportu o stanie gminy za rok poprzedni, za ten rok, 

za który ewentualnie ma wójt dostawać to absolutorium. Taki raport Państwo otrzymaliście, 

można było się z nim zapoznać, już ponad 30 dni wisiał na naszej stronie internetowej i na 

BIPie. Jest to dosyć obszerne opracowanie, które opisuje dokładnie wszystkie działania, jakie 

gmina realizowała w roku ubiegłym, w rozbiciu na poszczególne poszczególne działania takie 

jak: ład przestrzenny ,gminne drogi, infrastruktura, centrum kultury, edukacja, jakość 

edukacji, polityka prorodzinna itd. Przypominam, że ubiegły rok był pierwszym rokiem 

działania szkół zdalnie. Tak naprawdę od kwietnia zamykaliśmy wszystkie urzędy w Polsce. 



Natomiast mogę powiedzieć, że pomimo tej pandemii i zdecydowanie utrudnionego 

kontaktu z mieszkańcami, to tak naprawdę robiliśmy tyle samo, co w każdym innym roku. 

Udało nam się obsługę mieszkańców realizować sprawnie. Dokładnie w takich samych 

ilościach jak to robiliśmy wcześniej czy sprawy geodezyjne, czy sprawy związane z 

infrastrukturą, czy sprawy przez GOPS prowadzone, to wszystko było realizowane, było 

nawet powiem, że zrealizowaliśmy więcej niż zwykle, dlatego że np. u nas urząd stanu 

cywilnego realizował bardzo dużo spraw z terenu gminy miasta Krakowa, ponieważ Kraków 

w ogóle się zamykał tak naprawdę do niedawna praktycznie całkowicie był zamknięty, a 

niektóre urzędy w ogóle nie funkcjonowały. Także myśmy tutaj załatwialiśmy masę 

dowodów osobistych ślubów itd. tak dalej. Pomimo tego, że zamykaliśmy urząd bardziej lub 

mniej, ludzie nie chodzili po korytarzach, pracowników też wysyłaliśmy na zdalną pracę, 

pomimo tego około 30-40% pracowników przechorowało covid w naszym urzędzie i we 

wszystkich jednostkach. Natomiast jak powiedziałem, był to rok dosyć pracowity dla nas, 

szczególnie jeśli chodzi o przygotowywanie inwestycji, które w tym roku ruszyły co zresztą 

widać po naszym budżecie inwestycyjnym wynoszącym około 20 000 000, jest to największy 

budżet inwestycyjny od wielu lat. Mamy inwestycję w postaci przedszkola, który jest w tym 

roku realizowane w drogi i ścieżki rowerowej, przez Kończyce- Księżniczki do Raciborowic. To 

Jest park and Ride tutaj w Michałowicach to są takie największe inwestycje. Jeśli państwo, 

macie do tego raportu pytania o stan gminy, bowiem wg mnie jest on bardzo dobry, 

zadłużenie jest przyzwoite, to znaczy nie za duże i spokojnie, możemy sobie z tym 

zadłużeniem radzić. Gmina się bardzo szybko rozwija, mieszkańców przybywa,  widać to po 

działalności urzędu i tym ile spraw załatwiamy z roku na rok tych spraw załatwiamy coraz 

więcej Teraz jest nacisk na walkę ze smogiem, podejmujemy też coraz więcej, co chwilę nam 

jakieś nowe dodatkowe działania, które są przerzucane na nas przez administrację rządową.  

Ad 5. Debata nad Raportem o Stanie Gminy Michałowice. 

Pan Przewodniczący otworzył debatę nad raportem o stanie gminy. 

Radna Z. Puchalska- Wilk: rzeczywiście jak się śledzi ten raport w już od 3 lat również 

jesteśmy aktywnymi uczestnikami tego wszystkiego na sesjach przecież wiemy, co się dzieje 

w gminie, uczestniczymy w pracach komisji czy komisji inwestycyjnej czy budżetowej, 

faktycznie ta realizacja inwestycyjna, czyli tych wszystkich inwestycji, jest niebagatelna, 



można powiedzieć historyczna, chciałam zapytać o to czy inwestycja w gminy Michałowice 

taka prestiżowa, która poprawi komfort i pozwoli mieszkańcom podjąć decyzję, żeby się 

właśnie tutaj osiedlić, mianowicie mam na myśli przedszkole przy ulicy Jana Pawła. Czy 

niema zagrożeń żadnych z terminem uruchomienia tego przedszkola, o ile wiem, to jest 

planowane na wrzesień 2022. Mam jeszcze jedno pytanie, mianowicie wczoraj na komisji 

zapoznaliśmy się również z raportem oraz ze sprawozdaniem zarówno z działalności GOPS, 

jak również ze współpracy z organizacjami pozarządowymi. Tutaj taka refleksja nam się 

nasunęła. Nie chcę tutaj od razu formułować odpowiedzi na to pytanie, że najwięcej środków 

w ramach ogłoszonych konkursów trafiło do organizacji pozarządowych na zadania związane 

głównie ze sportem. Czy to jest trend ewentualnie covidowy czy tak się będzie teraz 

przedstawić taką filozofię działania, że główne finanse będą konkursowe przeznaczone na 

rozwój sportu i rekreacji. Jeszcze trzecie pytanie w tamtym roku zadawałam pytanie 

dotyczące PSZOK-u, czyli punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Wiemy, że 

w tym roku inwestycja się zakończy. Niewątpliwie poprawi to znacznie komfort życia 

mieszkańców. I moje pytanie jest takie, kiedy nastąpi uruchomienie PSZOK-u?  

Pan Wójt: przedszkole realizowane jest zgodnie z harmonogramem, wykonawca jest w 

stanie nawet szybciej zrealizować przedszkole, natomiast myśmy harmonogram przygotowali 

pod kątem możliwości finansowania z naszej strony tego budynku, dlatego rozciągnęliśmy to 

w czasie, ponieważ nie byliśmy w stanie zebrać tych pieniędzy w 1 roku budżetowym, bo by 

nam się budżet nie domknął, stąd też mamy rozmowy, rozważamy, czy ewentualnie jeśli 

pojawią nam się jakieś możliwości finansowe, na początku przyszłego roku, czy w przyszłym 

roku, żeby te prace przyspieszać. Natomiast to nie zmieni nam terminu i tak oddania tego, bo 

i tak chcemy to zrobić na 1 września 2022 roku. Ale tutaj termin nie jest zagrożony, jeśli 

chodzi o to drugie pytanie największe dofinansowanie na sport mamy na względzie wszystkie 

organizacje pozarządowe czy kluby sportowe. Ja myślę, że to wynika przede wszystkim z 

tego, że w sport jest zaangażowana bardzo duża ilość dzieci, przede wszystkim, dlatego że, o 

ile mamy zajęcia organizowane przez GOPS czy przez centrum kultury prowadzone zajęcia, 

malowania to uczestniczy w tym dziesięcioro dzieci, bo tyle jest zainteresowanych a w piłkę 

chłopaków chce grać 300 na terenie naszej gminy. W związku z tym koszty z tym przekłada 

się na to ilość środków, jakie musimy na to jednak dawać, bo to wiadomo, że zupełnie inne 

koszty są dla dziesięciorga dzieci a zupełnie inne są dla 200, 300 dzieci. Przeznaczamy dosyć 



duże środki jak państwo pamiętacie na różne muzyczne zaangażowanie młodzieży i 

wspieranie tego zaangażowania naukę, bo to czy to mała Wieniawa, Wieniawa czy nawet 

kilka orkiestr też tego typu środki otrzymują i tym tam też jest dosyć sporo, ale nie tyle, co w 

sporcie nie tyle, co szczególnie w piłce nożnej. Stąd też kwota największego dofinansowania. 

Pewnie dopóki będzie takie zainteresowanie, to będziemy się starać takie dofinansowania, 

jeszcze cały czas utrzymywać. Natomiast jeśli chodzi o uruchomienie, PSZOK tutaj niestety, 

na podstawie ustawy o zamówieniach publicznych, gdzie cena tak naprawdę decyduje o 

wyborze oferenta. Tu nie jesteśmy specjalnie zachwyceni jakością jak i terminowością 

wykonywania tego tej inwestycji, bo termin upływa oddania za 2 tygodnie budynku łącznie z  

odbiorami wszelkimi. Nie sądzimy, że uda się to wykonawcy wykonać w ciągu 2 tygodni, 

będziemy zmuszeni do naliczenia kar. W związku z tym kary umowne będzie firma musiała 

płacić. Natomiast liczymy, że może w lipcu najpóźniej w sierpniu ten PSZOK uda się 

uruchomić i faktycznie będzie to nowa jakość, jeśli chodzi o  zagospodarowanie odpadów. 

Radny W. Dyna:  Chciałbym zapytać, jakie jest zadłużenie w stosunku do budżetu? I drugie 

pytanie czy w tej opinii RIO, są jakieś zalecenia czy jest ona w pełni pozytywna?  

Pani Skarbnik: Na dzień 31 grudnia zadłużenie wyniosło 12 896 555,92 zł co stanowiło 

niecałe 19% wykonania dochodów budżetowych. Także jesteśmy w dobrej kondycji bo 

wskaźnik ten może wynosić do 30%, a w roku covidowym, nawet można było więcej. 

Radna W. Wesołowska: jaka kwota została przeznaczona na działalność sportową? 

Pani Skarbnik: całkowita kwota przewidziana  na ten program wynosiła 240 000 zł. Z uwagi 

na brak możliwości realizacji ferii zimowych część środków została przeznaczona na 

dodatkowe granty dla dzieci z terenu gminy Michałowice np. dla łucznictwa. Zeszłoroczne 

środki z programu alkoholowego zostały częściowo przeznaczone na zakup programu do e-

sesji, stacji dezynfekujących oraz domofonu.  

Radna W. Wesołowska: czy mamy jakieś konkretne efekty działalności sportowej, czy naszą 

młodzież przygotowuje się na jakiś trudniej czy mają jakieś osiągnięcia? 

Pan Wójt: To, co tak szybko przychodzi do głowy, to wiem, że ze wsparciem Gminny mamy 

mieszkańca, który jest w kadrze olimpijskiej żeglarstwa, mamy mistrza świata w kick boxingu, 



mamy osiągnięcia w tenisie stołowym, bo mają jechać na mistrzostwa Polski, mamy 

osiągnięcia w szermierce i kolarstwie.  

Przewodniczący: wsparcie gminy jest bardzo widoczne, michałowianka 3 lata temu postawiła 

na szkolenie młodzieży, praktycznie 150 dzieciaków w tej chwili u nas uprawia tą dyscyplinę i 

po 3 latach systematycznego szkolenia chłopcy młodzieżowcy wieku juniora, obecnie walczą 

o awans do pierwszej ligi rozgrywkowej. Mamy 4 drużyny, które grają w innych rozgrywkach, 

które też awansowały w poszczególnych ligach. Zwiększenie wsparcia wynika z tego, że tych 

dzieciaków jest po prostu coraz więcej aktywnie włączyły się kluby z Galicji. Czy tutaj właśnie 

Jakuba, który też zgłaszały dzieci już do rozgrywek ligowych, to wiąże się po prostu z 

dodatkowymi kosztami.  

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Michałowice za 
rok 2020. 

 

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/274/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 r. w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Michałowice za rok 2020. 

 Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

Uchwała została podjęta.  

Rada Gminy Michałowice udzieliła Wójtowi Gminy Michałowice wotum zaufania za 2020r.  



Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michałowice za 2020 rok. 

Głos zabrała pani Skarbnik.   

Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o sprawozdanie finansowe gminy Michałowice składa się 

ono z bilansu z wykonania budżetu, bilansu łącznego Urzędu Gminy i jednostek podległych, 

rachunku zysków i strat, zestawienia zmian funduszu oraz informacji dodatkowej. Ogólne 

wykonanie budżetu za rok 2020 zamknęło się nadwyżką finansową w wysokości 2 781 940,45 

zł pierwszy raz od 2015 roku. Ogólny stan był dużo lepszy niż się spodziewaliśmy, część 

dochodów nie uzyskaliśmy około 600 000 zł z udziałów w PIT. Gdyby to wpłynęło w 100% te 

wyniki byłyby nawet lepsze. Jeżeli chodzi o jednostki budżetowe, to ogólnie zamknęliśmy się 

wynikiem finansowym w wysokości 14 000 758,87 zł. Wszystkie sprawozdania zostały 

Państwu wcześniej przesłane.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /załącznik nr 3 do 
protokołu/. 

 

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/275/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michałowice za 2020 rok 

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 



Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

Uchwała została podjęta. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 
finansowego Gminy Michałowice za rok 2020. 
 

Głos zabrała pani Skarbnik.   

Szanowni Państwo, chciałabym zgłosić tutaj poprawkę w związku z tym, iż nasza spółka 

złożyła wczoraj korektę sprawozdania finansowego. Skonsolidowany bilans jednostki 

samorządu terytorialnego po poprawce, został przesłany państwu wczoraj. Zmiana nastąpiła 

w trzech pozycjach o kwotę 1 939 zł po stronie aktywów i pasywów w należnościach i 

roszczeniach w pozostałych zobowiązaniach krótkoterminowych oraz na wyniku 

finansowym. Ogólny skonsolidowany bilans z wykonania zamknęliśmy również wynikiem 

dodatnim w wysokości 15 000 306,63 zł ogólna suma aktywów to już ponad 95 167 993,39 zł. 

Otrzymaliśmy również w sprawie wykonania całego budżetu opinię pozytywną z Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, zarówno, jaki z wykonania, jak o stanie mienia gminy Michałowice 

/załącznik nr 4 do protokołu/. Jeżeli chodzi o komisję rewizyjną w sprawie zarówno jak 

absolutorium i zatwierdzenia Regionalna Izba Obrachunkowa w Krakowie również 

postanowiła pozytywnie zaopiniować przedłożony wniosek komisji rewizyjnej w sprawie 

absolutorium dla wójta gminy Michałowice z tytułu wykonania budżetu za rok 2020.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawką 

/załączniki nr 5, 6 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący poddał pod glosowanie przyjęcie poprawki do uchwały w sprawie 

zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego Gminy Michałowice za rok 

2020. 

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

Poprawka została przyjęta.  

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/276/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego Gminy 

Michałowice za rok 2020.  

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

Uchwała została podjęta. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nie udzielenia absolutorium dla Wójta 
Gminy Michałowice z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2020. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że został złożony wniosek Komisji 

Rewizyjnej do Rady Gminy Michałowice w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 

Michałowice z dnia 10 maja 2021r. i następnie go odczytała zgromadzonym. /zał. nr 7 do 

protokołu/. 



Wniosek dotyczący udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Michałowice został 

przegłosowany na posiedzeniu Komisji w dniu 10 czerwca 2021r.,  w głosowaniu jawnym  

4 Radnych – za, jeden z członków komisji był nie obecny.  

Pani Skarbnik poinformował, że w dniu 07 czerwca 2019r., wpłynęła pozytywna opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie /zał. nr 8 do protokołu/. 

Pytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/277/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Michałowice z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za rok 2020. 

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

Uchwała została podjęta. 

Głos zabrał pan Wójt 

Dziękuję serdecznie, wysoka Rado, Szanowni Państwo Radni, Sołtysi. Chcę powiedzieć, że to 

jest nasze wspólne osiągnięcie, razem ten budżet wykonujemy. Bardzo serdecznie dziękuję 

za to, że w trakcie roku przyjmowali państwo zmiany w budżecie byśmy realizowali wspólne 

poszczególne zadania. Dziękuję, oczywiście swoim pracownikom w urzędzie, bo to jest 

wspólna praca i tak naprawdę to jest nasz wspólny sukces, to że, że gmina się rozwija, że jest 

naprawdę w niezłej kondycji i że jeszcze coraz lepsze lata przed nami. Wszystkim dziękuję i 

gratuluję państwu.  



Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/217/2020 Rady 
Gminy Michałowice z dnia 25 listopada 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 
 

Głos zabrał Krzysztof Gryglik- Zastępca Dyrektora GOPS.  

Szanowni Państwo, chodzi o zmianę uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu 

profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 

rok 2021 to dosłownie są dwie pozycje, które musieliśmy zmienić. Chodzi głównie o 

wprowadzenie do tegorocznych środków do wykorzystania kwoty która została z roku 

poprzedniego. Chodzi dokładnie o 64 573 zł 18 gr. Drugą zmianą, która zachodzi w tej 

uchwale, jest uzupełnienie nazwy celu operacyjnego, początkowo pierwotnie było to 

wspomaganie działalności instytucji stowarzyszeń osób fizycznych, służącej rozwiązywaniu 

problemów alkoholowych, a dołożyliśmy prowadzenie lub wspomaganie, żeby nam to nie 

zamykało drogi do możliwości zlecania instytucjom zewnętrznym w imieniu GOPS-u 

prowadzenia takich działań profilaktycznych, więc to są to takie zmiany porządkowe, które 

nam umożliwią sprawną realizację tego programu.  

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała  

projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/278/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/217/2020 Rady Gminy Michałowice z 

dnia 25 listopada 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

 

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 



Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

 Uchwała została podjęta. 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Michałowice na lata 
2021 – 2025”. 
 
Głos zabrał Krzysztof Gryglik- Zastępca Dyrektora GOPS.  
 
Jeśli chodzi o program przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie dla Gminy Michałowice na lata 2021 – 2025. Poprzedni program zakończył się wraz z 

końcem 2020 roku. Obecny został zaktualizowany o dane, które pozyskaliśmy po realizacji 

poprzedniego programu. Zachowaliśmy cel główny oraz cele szczegółowe na takim samym 

poziomie jak były poprzednio. Jedyną zmiana jest wprowadzenie jako członka zespołu 

interdyscyplinarnego przedstawicieli kościoła Katolickiego, co będzie pomocne przy realizacji 

programu.  

 

Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała  

projekt uchwały /załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/279/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia „Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Michałowice na lata 2021 – 2025”. 

 

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 



Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

 Uchwała została podjęta. 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/100/2019 Rady Gminy 
Michałowice z dnia 10 października 2019 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Michałowice. 
 
Głos zabrał Zastępca Wójta. 
 
Przedstawia projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały z 2019 roku dotyczącej zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Michałowice 

zmiana, którą państwu, przedstawiam wynika ze skargi prokuratora, na tamtą uchwałę na 

niezgodności jej z obowiązującymi przepisami prawa. 

Zanim przejdę do omawiania samej uchwały, to muszę państwu tutaj opowiedzieć o tej 

działalności prokuratora, mamy od kilku lat taką aktywność prokuratorów w obszarze 

właśnie analizowania uchwał rad gmin to dotyczy wielu gmin województwa, najczęściej 

niestety to jest analiza takich uchwał, takich przepisów, które niewiele tak naprawdę 

zmieniają i niewiele wnoszą do całego systemu prawnego, natomiast wymagają dużej 

biurokracji dużego nakładu pracy, prokurator wymaga od nas przesłania całego pliku 

dokumentów potwierdzonych za zgodność z oryginałem. Wszystko po to, żeby badać 

legalność tych uchwał, a tak jak mówię, czasami to są rzeczywiście takie przepisy, które 

niewiele wnoszą kilka lat temu prokurator badał uchwały o formularzach podatkowych, 

które zmieniały się co roku i te formularze, które podlegały temu nadzorowi prokura już nie 

obowiązywało od kilku lat, natomiast prokurator dopatrzył się tam na samym końcu tych 

formularzy przy gwiazdce było napisane, że podawanie nieprawdziwych danych podlega 

odpowiedzialności karnej. Oczywiście to było niezgodne z przepisami, bo podatkowe dane 

takiej odpowiedzialności karnej nie podlegają. Natomiast na to jakby nic nie zmieniało, bo te 

formularze już dawno nie funkcjonowały i cała procedura trwała kilka miesięcy angażowała 

mnóstwo ludzi, mnóstwo biurokracji, tylko o to, żeby ktoś tam mógł sobie w statystykach 

zapisać, że osiągnął sukcesji wykrył jakąś nieprawidłowość. To tyle takiego ogólnego 



komentarza. Natomiast w tej konkretnej uchwale prokurator dopatrzył się takich nieścisłości, 

ponieważ brakuje tam opisu lokali przeznaczonych dla niepełnosprawnych oraz lokali, które 

mogą być wykorzystywany jako mieszkania chronione. Celowo takich zapisów wtedy nie 

ujęliśmy, ponieważ wszystkie nasze lokale mieszkalne nie mają takich możliwości, które tutaj 

teraz w tym zapisie państwu zostały przedstawione, ponieważ nie mamy lokali 

przekraczających 80 m², które mogą być wykorzystywane jako mieszkania chronione, 

wspierane tzw. treningowe, przeznaczone na placówki opiekuńczo-wychowawcze, tak samo 

jak nie mamy lokali dostosowanych dla osób niepełnosprawnych, bo muszą mieć 

odpowiednie otwory drzwiowe, odpowiednie wyposażenie łazienki, tak dalej itd. w ale żeby 

już tutaj nie mnożyć dalej tej całej procedury, bo tutaj prokurator wysyła, potem te uchwały, 

gdzie znajdzie błędy do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, czasami sprawy się toczą 

jeszcze dalej do NSA. To proponujemy wprowadzenie takich zmian czysto teoretycznych, 

które spełnią ten wymóg ustawowy, który powinien zadowolić tutaj ten organ nadzoru. 

Przypomnę też jeszcze tylko, że każda nasza uchwała jest badana przez nadzór prawny 

wojewody a uchwały finansowe również przez Regionalną Izbę Obrachunkową. To są główne 

2 organy nadzoru, z którymi współpracujemy, które rzeczywiście czasami zdarza się, że 

wyłapią jakieś istotne błędy w tych uchwałach przed publikacją. Natomiast prokuratorzy 

lubują się w takich jakiś drobiazgach, który nic specjalnie nie wnoszą. 

 
Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała  projekt 

uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Pan Przewodniczący odczytał  uchwałę nr XXXV/280/2021 Rady Gminy Michałowice z dnia 1 

czerwca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/100/2019 Rady Gminy Michałowice z dnia 

10 października 2019 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Michałowice. 

Odbyło się głosowanie jawne  

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 



Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-

Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

 Uchwała została podjęta. 

 

Ad 13, 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 
rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Michałowice na lata 2021-2029. 
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Agata Krzyżak-Szota. 

Szanowni Państwo, projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Michałowice może 

omówię go wraz ze zmianami w wieloletniej prognozie finansowej. Zwiększyliśmy dochody 

budżetu o kwotę 925 428,06 zł w tym dochody bieżące o kwotę 43 019,81 zł dochody 

majątkowe o kwotę 882 462,25 zł natomiast wydatki budżetu zwiększyliśmy o  kwotę 1 

001 750,76 zł w tym wydatki bieżące o kwotę 587 750,76 zł i wydatki majątkowe o kwotę 

414 000 zł. Jak wcześniej wspominano w tym roku budżet wydatków majątkowych wynosi 

prawie 22 000 000 zł po zmianach. Najważniejsze zmiany w dochodach to otrzymaliśmy 

dosyć duże dofinansowaniem z tytułu projektu budowa Park and Ride w miejscowości 

Michałowice. W również otrzymaliśmy grant od krajowego systemu wsparcia obszarów 

wiejskich z przeznaczeniem na targi publikacji przedsiębiorczości, folder promocyjny 

przedsiębiorców z terenu gminy Michałowice. Otrzymaliśmy również zwiększoną dotację z 

przeznaczeniem na drogi rolnicze tam jest przeniesienie 100 000 i całe dofinansowanie 

wynosi 240 000 zł. Oprócz tego zwiększyliśmy również dochody z tytułu wpływów z lat 

ubiegłych w szkole podstawowej w Więcławicach i zmniejszyliśmy dofinansowanie na 

zadanie bieżące w budowie Park and Ride w Michałowice Jeżeli chodzi o wydatki, 

przeznaczyliśmy jak wcześniej wspominałam grant na folder promocyjny przedsiębiorców 

lokalnych w zwiększyliśmy o kwotę 20 000 zł wykupy urządzeń wodociągowych 

kanalizacyjnych od mieszkańców z terenu gminy Michałowice. O kwotę 300 000, w związku z 

wyższym dofinansowaniem tam udział 50 na 50% zwiększamy na realizację inwestycji w 



zakresie wykonania dróg rolniczych. Oprócz tego dokonaliśmy zmian w obrębie budowy Park 

and Ride. Jeżeli chodzi o dział 700, wprowadziliśmy środki na zabezpieczenie wyroku 

sądowego dotyczące spółki Aramus chcemy te środki do momentu rozstrzygnięcia sprawy 

sądowej przekazać do depozytu sądowego celem oszczędzania finansów publicznych. W 

momencie, kiedy oddamy te środki do depozytu sądowego, nie będą nam rosły odsetki. Na 

ten moment sąd odmówił sprostowania tego wyroku. Jak państwo pamiętają w grudniu, 

podejmowaliśmy środki miał być wyrok prawomocny, później wnieśliśmy apelację po 

odmowie sprostowania przez sąd krakowski wycofaliśmy apelację z tytułu tego, że spółka 

została wykreślona z rejestru KRS i teraz w porozumieniu z Regionalną Izbą Obrachunkową, 

jak z naszymi radcami prawnymi zdecydowaliśmy, że zabezpieczymy te środki do depozytu. 

Spółka złożyła zażalenie i sąd po prostu rozstrzygnie, czy odda te środki, bo jeżeli w II 

instancji, nie będzie tego sprostowania do wyroku sądowego dla nas jest wyrok 

niewykonalny, ponieważ spółka jest wykreślona. Liczymy na to, że środki te wrócą do 

dyspozycji gminy ze wstępnych rozmów sprawa wyjaśni się za około 9 do 12 miesięcy. Koszt 

odsetek, które urosły, też jest dosyć duży, dlatego celem zaoszczędzenia środków w 

momencie przekazania do depozytu sądowego odsetki nie będą naliczane. Oprócz tego 

związku z wycofaniem się Hiszpanii koordynatora w projektu Erasmus plus w szkole 

podstawowej w  Więcławicach musimy zwrócić kwotę 108 800 zł do organizatora projektu, 

który nie odbędzie się z powodu pandemii Jeżeli chodzi o pozostałe zmiany to wprowadzamy 

z wolnych środków z roku 2020 na program alkoholowy, wolne środki oraz zwiększamy 

również na realizację zadań w zakresie kultury fizycznej o kwotę 66 000 oraz na renowację 

kapliczek na terenie gminy Michałowice 2 500 zł. Jeżeli chodzi o zmiany w wieloletniej 

prognozie finansowej, to oprócz tych związanych bezpośrednio ze zmianami w budżecie 

wprowadziliśmy też środki na transport publiczny gminy Michałowice, który ma ruszyć na rok 

2023 z uwagi na to, że faktura za grudzień będzie płatna w styczniu 2023 jeszcze wypisaliśmy 

pożyczkę, którą podjęliśmy na poprzedniej sesji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Więcławicach na zadanie będziemy musieli jeździć do pożarów. Niestety, Ochotnicza Straż 

Pożarna musiała zrezygnować z tych chwil z tej pożyczki w tym roku z uwagi na to, że zadanie 

zostanie zrealizowane dopiero w roku 2022, jeżeli są jakieś pytania, bardzo proszę.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 



W. Dyna: Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik 

nr  12,13 do protokołu/. 

R. Browarnik: Komisja Rozwoju i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała  projekty uchwał 

/załącznik nr 14, 15 do protokołu/. 

Radny M. Kozłowski: Chciałem zapytać, dlaczego wycofaliśmy apelację do sądu skoro coś 

takiego wy stosowaliśmy prawnie po pierwsze, i po drugie, czy my mieliśmy swojego w tej 

sprawie niezależnego biegłego drugiego, czy tylko występował jeden biegły powołany przez 

sąd w tej sprawie.  

Zastępca Wójta: Biegły powoływany jest przez sąd i to sąd powołuje biegłego. My po tej 

opinii pierwszego biegłego, która była dla nas niekorzystna, wnieśliśmy do sądu, bo takie 

tylko mamy prawo o powołanie drugiego biegłego, ale sąd się nie zgodził na tego drugiego 

biegłego, ma takie prawo uznał, że ta jedna opinia jest dla niego wystarczająca. 

Radna W. Wesołowska: w planowanych inwestycjach nie widzę ul. Leśnej, dlaczego? 

Pan Wójt: możemy planować tylko takie inwestycje które są realizowane na gruntach do 

których posiadamy prawo, . Najpierw musimy mieć ten teren, musi się zakończyć 

postępowanie wojewody, dopiero wtedy jeśli będziemy dysponować działką, możemy wtedy 

planować taką inwestycję, dopóki tego nie mamy, to byłoby bezprzedmiotowe planowanie 

takiej inwestycji też. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XXXV/281/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 1 czerwca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 

2021 rok. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 



Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Wanda 

Wesołowska, Elżbieta Zębala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Kozłowski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

 

Uchwała została podjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XXXV/282/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 1 czerwca 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Michałowice na lata 2021-2029. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora Dyląg, Władysław Dyna, 

Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Adam Jurek, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Wanda 

Wesołowska, Elżbieta Zębala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Kozłowski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Aneta Szydłowska 

Uchwała została podjęta. 

Ad 15. Dyskusja wolne wnioski. 

Zastępca Wójta: mam taką prośbę do państwa radnych i państwa sołtysów otrzymują 

państwo od naszego koordynatora do spraw spisu powszechnego pana Talika, czasami takie 

informacje z prośbą o zamieszczenie gdzieś na profilach społecznościowych sołectw czy 

nawet własnych, gdybyśmy mogli prosić oczywiście o taką aktywności i oprócz tego 

zachęcanie mieszkańców do dokonywania samospisu.  



Pan Wójt:  Szanowni Państwo, chciałbym przekazać informację dotyczącą dyrektorów szkół, 

mianowicie w szkole podstawowej w Raciborowicach pani dyrektor złożyła rezygnację, 

została ta rezygnacja przyjęta, w związku z tym ogłosiliśmy konkurs na nowego dyrektora 

szkoły podstawowej w Raciborowicach, zgłosiła się 1 osoba komisja konkursowa w piątek 

wybrała większością głosów jako dyrektora od 1 września. Pani jest spoza środowiska tej 

szkoły mieszka w Krakowie, będzie dojeżdżała do Raciborowic. Natomiast jeśli chodzi o 

szkoły w Michałowicach, tutaj termin ewentualnego konkursu na dyrektora szkoły mieliśmy 

aktualnie w tym roku, ale ze względu na to, że przenosimy przedszkole w przyszłym roku, 

zmienia się trochę także  struktura tej szkoły, w związku z tym zdecydowałem, że będziemy 

ten konkurs na dyrektora szkoły w Michałowicach ogłaszać w przyszłym roku. Natomiast 

covidowe przepisy pozwalają, na powierzenie na rok stanowiska dyrektora obecnemu panu 

dyrektorowi Kozłowskiemu, który się zgodził na to kuratorium też wyraziło na to zgodę. W 

związku z tym będzie konkurs na dyrektora szkoły w Michałowicach w przyszłym roku już bez 

oddziałów przedszkolnych, bo osobno będziemy pewnie też ogłaszać konkurs na dyrektora 

przedszkola.  

Pan Przewodniczący: Dostaliście państwo plakat z informacją o budżecie obywatelskim, to 

piąta edycja budżetu obywatelskiego. Akurat ten program został zgłoszony przez 

mieszkańców miejscowości Maciejowice, ale obszar działania będzie obejmować też naszą 

gminę konkretnie w Górną Wieś są to ogólnorozwojowe zajęcia dla dzieci. Bardzo proszę, 

aby państwo pomogli zachęcić mieszkańców do oddania głosu na to działanie.  

Ad 13. Zamknięcie sesji. 

 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

Michałowice zamknął XXXV Sesję Rady Gminy Michałowice VIII Kadencji w dniu 1 czerwca 

2021 o godz. 10:30. 

 

    Protokołowała:      Na tym protokół zakończono 

A. Ciaranek                   Zatwierdzono 


